
Protokół Nr 9/2022 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i  Spraw Samorządu 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 29 września 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Tadeusz Brola - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Tadeusz Brola – Przewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia, który 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca sierpnia br.   

4. Szkody łowieckie i straty suszowe rolników. 

5. Gospodarowanie zasobami leśnymi na terenie Gminy Opoczno i wspólnoty gruntowe. 

6. Informacja dotycząca spółek wodnych w gminie Opoczno. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 



Ad. pkt. 3 

 

Przyjęcie protokołu z miesiąca sierpnia br. 

 

Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w Opocznie nr 8/2022 z dnia 25 sierpnia 

2022r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - 

sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 8/2022 z dnia 25 

sierpnia 2022r.   

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 25 sierpnia 2022r.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

8/2022  z dnia 25 sierpnia 2022r. 

Ad. pkt. 4 

 Szkody łowieckie i straty suszowe rolników. 

Sławomir Jakóbczyk – Dyrektor Wydz. Rolnictwa - przedstawił informację przygotowaną 

przez Polski Związek Łowiecki Zarząd Okręgowy w Piotrkowie Tryb., która stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ponadto Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Koło Łowieckie Knieja 

/załącznik nr 3 do protokołu/, Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Biuro 

Powiatowe w Opocznie /załącznik nr 4 do protokołu/, oraz Powiatowego Lekarza Weterynarii 

/załącznik nr 5 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, Dyr. Wydz. Rolnictwa Sławomir Jakóbczyk. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

Gospodarowanie zasobami leśnymi na terenie Gminy Opoczno i wspólnoty 

gruntowe. 

Maria Sołtysiak – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska, Zdrowia i Osób Niepełnosprawnych 

Starostwa Powiatowego w Opocznie – przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 



Ponadto Komisja zapoznała się z informacją przygotowaną przez Nadleśnictwo Smardzewice 

/załącznik nr 7 do protokołu/, Nadleśnictwo Opoczno /załącznik nr 8 do protokołu/, oraz 

Wydział Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa 

Powiatowego w Opocznie /załącznik nr 9 do protokołu/. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6 

Informacja dotycząca spółek wodnych w gminie Opoczno. 

Maria Sołtysiak – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska, Zdrowia i Osób Niepełnosprawnych 

Starostwa Powiatowego w Opocznie – przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

Sławomir Jakóbczyk – Dyrektor Wydz. Rolnictwa - przedstawił informację, która stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Statkiewicz, radna Aneta Wdówka, radny Andrzej 

Rożenek, Marcin Staciwa – KŁ Kuropatwa, Maria Sołtysiak Dyr. Wydz. OŚZiON Starostwa 

Powiatowego, Dyr. Wydz. Rol. Sławomir Jakóbczyk. 

Marek Statkiewicz – radny - zaproponował powołanie Gminnej Spółki Wodnej zajmującej się 

urządzeniami melioracyjnymi. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

Marek Statkiewicz – radny: 

- prosi o wyrównanie oraz utwardzenie dróg dojazdowych do pól w m-ci Zameczek; 

- prosi o wykoszenie zakrzaczeń przy drogach dojazdowych do pól w m -ci Wygnanów Kol; 

- zapytał jak jest cena wykonania 1 km drogi metodą podwójnego skrapiania. 

Tadeusz Brola – radny - prosi o wyjaśnienie kwestii, dlaczego firma która zakłada światłowód 

na terenie Gminy Opoczno ominęła teren osiedla w Mroczkowie Gościnnym oraz kilka posesji 

w stronę Wólki Karwickiej. 

W dyskusji głos zabrali również: radna Aneta Wdówka, Marcin Staciwa – KŁ Knieja, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek, Dyr. Wydz. Rol. Sławomir Jakóbczyk. 



Ad. pkt. 8 

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 10.10 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

          

        

     Przewodniczący Komisji  

                                                                                             Tadeusz Brola 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 


